
Minnesanteckningar från brukarråd psykosvård och rättspsykiatrisk vård 2021-04-07 

Teams-möte kl 14.30-16.00 

Närvarande:  Tarja-Leena Kirvesniemi, sektionschef 

Daniel Neider, chöl/bitr sektionschef 

Linda Sundell, IFS 

Peder Granath, personligt ombud 

Pia Röjdeby, Brukarinflytande samordnare 

Alexander Joneby, avdelningschef, psykosmottagning A 

Lena Linder, avdelningschef, psykosmottagning B 

Åsa Wicklén, avdelningschef, psykosvårdens ungdomsteam 

Mathias Jonsson, bitr avdelningschef, psykiatriavdelning 1 

Maria Bruhn Lundblad, avdelningschef, rättspsykiatriska enheten 

Annika Lundberg, sektionsadministratör 

 

1. Mötet öppnas 

Tarja-Leena Kirvesniemi öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Tillgänglighetsprojekt ”Köfri vård” inom vuxenpsykiatrins öppenvård 

En översyn av vad personalens arbetstid går åt till, patientarbete kontra övrigt 

arbete, kommer att göras under två veckor då personalen ska kartlägga och fylla i en 

nulägesmall. Sammanställning ska vara klar vecka 17 och därefter görs en analys av 

sammanställningen. Representanter från brukarrådet inbjuds att delta vid denna 

analys. Vecka 20 påbörjas arbetet med att ta fram en handlingsplan.  

 

3. Key for care -patientutvärderingsinstrument 

På sektion beroende/neuropsykiatri har man testat denna modell.  

Inför start på vår sektion ska frågor tas fram och förslag från brukarrådet efterfrågas. 

Ev start efter sommaren. 

 

4. Levnadsvaneprojektet 

Projektet avslutades vid årsskiftet. 

En inspirationsfilm kring träning och hälsa kommer att produceras under våren.  

Lena Linder och Melissa Svesse har även gjort flera korta träningsfilmer med 

motions- och danspass som finns tillgängliga.  

Träningslokalen på våning 5 är upprustat och klart.  

 

Projekt ”Grön rehabilitering” startar i vår av en grupp arbetsterapeuter.  

 

5. SIP 

Linda Sundell lyfter frågan kring SIP:ar och hur det fungerar nu med tanke på covid-

läget. 

Alexander Joneby informerar om att det hållits få SIP :ar men ingen aktiv begränsning 



från psykiatrins sida. Kommunen deltar via Teams. Patienter ska delta fysiskt på plats 

antingen på enhet inom psykiatrin eller kommunen.  

 

Då Arbetsförmedlingen inte omfattas av SIP finns det nu möjlighet till flerpartsmöte. 

Alexander mejlar ut ”Rutin för flerpartsmöte mellan Arbetsförmedlingen, 

Försäkringskassan, Region Uppsala och Uppsala kommun” för kännedom. 

 

6. Självvald inläggning 

Linda Sundell efterfrågar möjlighet för patienter till självvald inläggning. 

Daniel Neider informerar om att det inte är planerat för att testa detta på 

psykiatriavdelning 1. På avdelningen finns sviktplatser där det går att ordna 

inläggning vid behov.  

Socialstyrelsen har skickat ut en enkät med frågor om självvald inläggning som har 

besvarats av Tarja-Leena Kirvesniemi.  

IFS kommer att ha en digital föreläsning om självvald inläggning.  

 

7. Rapport 

Pia Röjdeby, brukarinflytande samordnare: 

Deltagit på möten angående brukarinflytande. 

Patientforum: Möte med avdelningschefer angående uppföljning av patienters 

synpunkter efter vård på avdelning. Start beräknas till hösten.  

 

Mathias Jonsson, bitr avdelningschef, psykiatriavdelning 1:  

Semesterplanering pågår.  

Personcentrerad vård infört på avdelningen. Inskrivningssamtal och 

vårdplaneringssamtal genomförs.  

 

Maria Bruhn Lundblad, avdelningschef, rättspsykiatriska enheten: 

Förbättrat informationen i patientguiden. 

Jobbar integrerat mellan öppen- och heldygnsvården.  

 

Peder Granath, personligt ombud: 

Hårt tryck just nu. Mycket förfrågningar från soc/biståndshandläggare.  

 

Åsa Wicklén, avdelningschef, psykosvårdens ungdomsteam: 

Ny kurator börjar den 17 maj. Överläkare Björn Nilsson går i pension i sommar och 

tjänsten är utannonserad. Vik psykolog utannonseras.  

Mindre produktion p g a covid. Flera samtal per telefon och träffar utomhus.  

Arbetar med standardiserade vårdprocesser.  

Tar fram informationsmaterial till anhöriga. 

Åsa Wicklén håller på att översätta material kring behandlingen ”Social Recovery 

Therapy, SRT”. Vänder sig till patienter med mycket negativa symtom. Det är en 

behandling som ska leda till att patienterna får en strukturerad, meningsfull, 

sysselsättning.  



 

Lena Linder, avdelningschef, psykosmottagning B: 

Vikarierar som avdelningschef under Daniel Tollins föräldraledighet. Har haft 

individuella samtal med personalen för att lära känna verksamheten. 

En översyn av hemarbetsschemat har gjorts, vissa ändringar kommer att göras. 

 

Alexander Joneby, avdelningschef, psykosmottagning A: 

Många pensionsavgångar i skötargruppen framöver.  

 

Linda Sundell, IFS: 

Digitala möten hålls. 

Flera föreläsningar har hållits bl a kring god man/förvaltare, självvald inläggning och 

med jurist från Schizofreniförbundet.  

En anhöriggrupp har startats tillsammans med Röda Korset (digitalt).  

Föreläsare från vår sektion efterfrågas, t ex någon läkare, info från Kungsängsliljan 

(Annika Åkvist, Anette Ståhlberg).  

 

Daniel Neider, chöl/bitr sektionschef: 

Arbete med översyn av tvångsvården och genomgång av regelverk pågår.  

Daniel kommer att hålla en METIS-utbildning för ST-läkare med tema ”Utredning och 

behandling av schizofreni”.  

En klinisk läkemedelsstudie kommer att startas på sektionen.  

 

8. Nästa möte 

Ny tid för brukarråd planeras till september 2021. 

 

Mötet avslutas. 

 

   

Annika Lundberg  Tarja-Leena Kirvesniemi 

Sekreterare   Sektionschef 


